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Protokół Nr II/ 2014 

z  sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 12 grudnia 2014 r. w sali posiedzeń Urzędu 

Gminy w Zarszynie ul. Bieszczadzka 74. 

Początek sesji godz. 14.00      zakończenie godz.15.45 

 

Radni obecni: 

1. Konieczny Janusz 

2.  Dębski Janusz 

3.  Gagatko Stanisław 

4. Niemiec Józef 

5. Tutak Piotr 

6. Stączek Rafał 

7. Burczyk Stanisław  

8. Cupryk Bogusław 

9. Fudała Dariusz 

10. Komański Jan  

11. Małek Janusz 

12. Mazur Waldemar  

13. Orybkiewicz Jan                   

14. Wójcik Ludwik  

 

Radni nieobecni : 

1. Grzegorz Michalski 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

 

- Wójt Gminy Zarszyn    - Pan Andrzej Betlej 

- Zastępca Wójta Gminy Zarszyn   - Pan Zbigniew Dec 

- Sekretarz Gminy Zarszyn     - Pan Andrzej Piotrowski 

- Skarbnik Gminy Zarszyn    - Pani Ryszarda Mikołajek 

- Dyrektorzy Szkół Podstawowych z Pielni.i Nowosielec 

- Kierownicy jednostek organizacyjnych gminy 

- Sołtysi 

-  przedstawiciele mediów lokalnych  

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z poprzedniej  sesji  Rady Gminy Zarszyn. 
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4. Interpelacje radnych. 

5. Przedstawienie przez Wójta aktualnej sytuacji gospodarczej gminy i założenia budżetowe  

na 2015 r.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian  w uchwale budżetowej na 2014 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Gminy  

do dokonywania czynności – „ polecenia wyjazdu służbowego” w stosunku  

do Przewodniczącego Rady Gminy. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr I/4/2014 Rady Gminy Zarszyn  

z dnia 1 grudnia 2014 r. w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy 

Zarszyn. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

13. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 1.  Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny, który powitał zebranych  

i na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych.  

Obrady były zatem prawomocne do podejmowania  uchwał. 

Ad. 2.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poinformował nowo wybranych 

Radnych, że  porządek obrad każdorazowo przedkładany jest wraz z materiałami na sesję. 

Zapytał –„ Czy ktoś ma inne propozycje”. Zaznaczył, że zmiany w porządku obrad sesji  

wprowadza się bezwzględną większością głosów. 

Następnie dodał, że jeżeli  nie ma innych propozycji zmian,  przystępujemy do realizacji 

przyjętego  porządku obrad. Nie wniesiono propozycji zmian do ustalonego porządku obrad.  

 Ad. 3. Trzeci punkt porządku obrad dotyczył  wniesienie poprawek i uwag do protokołu 

 z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy  poinformował,  że  protokół z ostatniej sesji był wyłożony do 

wglądu w biurze obsługi Rady na 7 dni przed sesją, Radni mieli także możliwość zapoznania 

się z jego  treścią podczas posiedzeń Komisji, jak również protokół w dniu dzisiejszym znajduje 

się na sali obrad. Następnie poprosił o wnoszenie do niego ewentualnych uwag 

w trakcie dzisiejszej sesji. 

Do protokołu  z poprzedniej  sesji nie wniesiono poprawek i uwag. 

Ad. 4. W punkcie interpelacje radnych - Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 

przybliżył nowo wybranym radnym „instytucję interpelacji”, precyzując zarazem różnicę 

między interpelacja, a wnioskiem. 

Radni nie zgłosili żadnej interpelacji.  

Ad.5. Przystępując do przedstawienia aktualnej sytuacji gospodarczej Gminy oraz założeń 

budżetowych na 2011 rok, Wójt Gminy - Pan Andrzej Betlej nawiązał do informacji z realizacji 

zadań za poprzednią kadencję samorządową przedstawionej podczas ostatniej Sesji Rady 

Gminy minionej kadencji, prezentującej jednocześnie zadania inwestycyjne znajdujące się  
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w trakcie realizacji. Zaprezentował zarys budżetu gminy na 2015 r. proponowane do realizacji 

zadania inwestycyjne, jak też przedstawił główne cele i kierunki rozwoju gminy zakładane do 

osiągnięcia poprzez realizację zadań w kadencji 2014-2018.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Ad. 6.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 r.  

W imieniu Wójta głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła drugi  projekt zmian  

w uchwale budżetowej w stosunku do pierwszego projektu. Z  informacją tą  zapoznała tych 

radnych , którzy nie uczestniczyli w posiedzeniu Komisji Finansów Budownictwa  

i Gospodarki Komunalnej.  

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Janusz 

Dębski oznajmił, że na odbytym posiedzeniu w dniu 11 grudnia br. Skarbnik Gminy  

 i Kierownik Referatu Inwestycji dokonali szczegółowej analizy projektu uchwały w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej na 2014 r. zarówno od  strony finansowej  jak i inwestycyjnej. 

Po przeprowadzonej dyskusji i udzielonych wyjaśnieniach  członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały 8 - głosami „za”, nie wnosząc propozycji zmian.   

( W wspólnym posiedzeniu uczestniczyło 8  członków Komisji Finansów Budownictwa  

i Gospodarki  Komunalnej oraz 4 członków Komisji Rewizyjnej ). 

Nad w/w projektem uchwały innych głosów w  dyskusji nie zabierano. 

- Przewodniczący Rady Gminy  Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2014 r. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  

W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do  protokołu.  

 

Ad. 7. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zarszyn. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz otworzył dyskusję nad w/w. 

projektem uchwały. 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Janusz 

Dębski stwierdził, że niektóre przesunięcia zadań inwestycyjnych,  w tym również  zmiany  

w uchwale budżetowej powodują zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej. Powyższy projekt 

uchwały był omówiony przez Panią  Skarbnik Gminy na posiedzeniu Komisji w dniu  

11 grudnia 2014 r. i został zaopiniowany pozytywnie.  

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

- Przewodniczący Rady Gminy  Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn. Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do  

protokołu.  
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Ad. 8.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczącego Rady Gminy do dokonywania czynności 

 – „ polecenia wyjazdu służbowego” w stosunku do Przewodniczącego Rady Gminy. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny zgłosił kandydaturę Janusza Dębskiego   

- Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Zarszyn, jako upoważnionego do wykonywania tych 

czynności.  

- Radny Janusz Dębski wyraził zgodę. 

- Innych kandydatur nie zgłoszono. 

- Wobec braku innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  upoważnienia  Wiceprzewodniczącego 

Rady Gminy do dokonywania czynności – „ polecenia wyjazdu służbowego” w stosunku do  

Przewodniczącego Rady Gminy. Uchwała podjęta została większością głosów. Za jej 

podjęciem głosowało 13 radnych , 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9.  Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia  uchwały w sprawie ustalenia 

wynagrodzenia Wójta Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny wyjaśnił, iż jest to uchwała obligatoryjna 

i wraz z rozpoczęciem nowej kadencji  każdorazowo Rada  Gminy ustala wynagrodzenie Wójta 

Gminy. 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan  Janusz 

Dębski oznajmił,  że w/w projekt uchwały był przedmiotem analizy na wspólnym posiedzeniu  

z Komisją Rewizyjną odbytym w dniu 11 grudnia 2014 r. W toku posiedzenia Komisji  

dokonano  analizy  dotychczasowego wynagrodzenia Wójta Gminy Zarszyn.  

Po przeprowadzonej dyskusji członkowie Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki 

Komunalnej jednogłośnie zaproponowali podtrzymanie  dotychczasowego  wynagrodzenia 

Wójta, to jest  na  poziomie  ubiegłej  kadencji.  Następnie odczytał projekt uchwały w tej 

sprawie.  

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy. Uchwała podjęta została jednomyślnie.  

W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 10. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem 

uchwały w sprawie zmiany uchwały własnej Nr I/4/2014 Rady Gminy Zarszyn z dnia 1 grudnia 2014 

r.  w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy Zarszyn. 

Następnie wyjaśnił,  że potrzeba zmiany tej  uchwały pojawiła się zaraz po jej podjęciu , kiedy to  Radny 

Waldemar Mazur    wyraził wolę  pracy  w 3  Komisjach , a zgodnie ze Statutem Gminy;  „Radny może  

być członkiem nie więcej niż 2 komisji stałych”.  

Na wniosek grupy  4  radnych : Janusza Koniecznego, Janusza Dębskiego, Jana Orybkiewicza  

i  Stanisława Burczyka wniesiono do w/w projektu uchwały dwie  następujące  poprawki  
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 – w § 1 pkt. 1 ppkt. 7 wykreśla się ze składu Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej 

radnego Waldemara Mazura, a w to miejsce powołuje się radnego Rafała  Stączka. 

Innych głosów w  dyskusji nie zabierano.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał  w pierwszej kolejności pod głosowanie 

wniesione poprawki 4 radnych. Za ich przyjęciem głosowało 14 radnych.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie całość  projektu uchwały w sprawie  

zmiany uchwały własnej Nr I/4/2014 Rady Gminy Zarszyn z dnia 1 grudnia 2014 r.  w sprawie 

powołania składów osobowych stałych komisji Rady Gminy Zarszyn wraz z przyjętą poprawkę.  

Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi 

załącznik do  protokołu.   

Ad. 11. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 

- Radny Janusz Dębski  zapytał o przybliżenie rozstrzygnięcia  rozpisanego przetargu na odbiór 

odpadów komunalnych z terenu Gminy Zarszyn o ewentualny  jego wynik. 

- Pan Tadeusz Żuchowski Sołtys Bażanówki zapytał, co będzie dalej z niezakończoną w Bażanówce   

budową sieci  światłowodowej . 

Następnie Sołtys Żuchowski  w imieniu rodziców młodzieży gimnazjalnej dojeżdżającej  do Gimnazjum 

w Długiem zapytał czy autobusem tym mogą  poza gimnazjalistami dojeżdżać także  i inni pasażerowie  

i czy ten autobus powinien dowozić młodzież pod szkołę. Często zdarza się, że młodzież wysiada na 

wcześniejszym przystanku „za torami” w Długiem  i proszono, aby na tym przystanku nie zatrzymywał 

się , tylko przy szkole. 

- Pan Zbigniew Mazur Sołtys Posady Jaćmierskiej zapytał jak od stycznia 2015 r. wyglądać będzie 

sytuacja z leczeniem pacjentów na terenie gminy  w kontekście  występującym w kraju problemów  

z podpisywaniem kontraktów. 

- Radny Stanisław Gagatko wnioskował o podjęcie działań w celu zabezpieczenia przed podmywaniem 

przez rzekę Pielnica nowo wybudowanej drogi asfaltowej w Pielni. Drugi wniosek Radnego dotyczył 

oczyszczenia przydrożnych  rowów przy asfaltowej drodze Pielnia -  Mroczkówki w górnej części tej 

drogi.  

- Radny Cupryk Bogusław zapytał o możliwość negocjacji ceny biletu autobusowego  firmy 

przewozowej ARRIVA  (dawniej PKS)  z Odrzechowej do Sanoka, który jest 3 krotnie droższy z tej 

miejscowości niż np. z Posady Zarszyńskiej. 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny odczytał  treść pisma skierowanego przez 

Wojewodę Podkarpackiego do  Przewodniczącego Rady,  dotyczącego podjęcia interwencji w sprawie 

wycięcia drzew oraz zbadania gleby i oparów wydobywających się  w wyniku działalności Firmy 

„Drozd” w Pielni. Przewodniczący Rady zaznaczył także, iż  do tego pisma dołączony jest plik 

kserokopii  dokumentów z postepowania w tym  sąsiedzkim konflikcie.  Po konsultacji z radcą prawnym 

Urzędu Gminy w Zarszynie  powyższa sprawa zostanie przekazana wg kompetencji do rozstrzygnięcia 

Wójtowi  Gminy - w zakresie w jakim Wójt może decydować.  

- Radny Waldemar Mazur zapytał,  czy z uwagi na kończący się projekt, w ramach którego prowadzona 

jest  świetlica środowiskowa dla dzieci w Posadzie Jaćmierskiej, można będzie liczyć na to, że ta 

świetlica będzie dalej funkcjonować. Zaznaczył, że  prowadzona tego typu działalność jest bardzo 

dobrze przyjmowana przez mieszkańców tej miejscowości i wnioskował o dalszą kontynuację. 
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- Wniosek radnego Waldemara Mazura poparł  Sołtys z Posady Jaćmierskiej pan Zbigniew Mazur. 

Ad. 12. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili : 

- Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Środowiska  - 

Bogusław Rakoczy odpowiedział - 

- Radnemu Januszowi Dębskiemu , że do przetargu na wywóz odpadów  komunalnych z terenu gminy 

Zarszyn przystąpiło trzech oferentów. Obecnie oferty te są rozpatrywane, a dwie spośród nich są cenowo 

są  porównywalne.  

- Radnemu Stanisławowi Gagatko , iż  zna problem podmywania drogi przez rzekę Pielnica w Pielni , 

temat ten  jest również omawiany w PZMiRW w  Sanoku.  Niemniej jednak z uwagi na brak środków 

finansowych w roku bieżącym  PZMiR  zamierza zabezpieczyć brzeg tej rzeki w przyszłym roku. 

 Z uwagi na zagrożenie uszkodzenia drogi  jeszcze w tym roku Wójt zleci Kółku Rolniczemu w Pielni 

doraźne zabezpieczenie brzegów rzeki,  aby uchronić drogę na czas  wiosennych roztopów.,- 

- na drugi wniosek Radnego Gagatko - Kierownik Rakoczy odpowiedział, że w ramach  

przyszłorocznego  budżetu  podjęte zostaną działania w kierunku odmulenia przydrożnych rowów przy  

drodze gminnej w kierunku Mroczkówek.  

- Pan Dariusz Wanielista –lekarz w MedicSan Nowosielce poinformował o występującej trudnej 

sytuacji i o warunkach stawianych  przez NFZ na leczenie specjalistyczne i kosztochłonne badania   

w tym zakresie. Nie są  jeszcze podpisane  kontrakty na świadczenie usług w zakresie podstawowej 

opieki zdrowotnej. Następnie dodał, że na następnej sesji - pod koniec roku 2014 r. - będzie mógł więcej 

poinformować o podjętych działaniach w zakresie opieki zdrowotnej mieszkańców gminy Zarszyn.  

- Pan Andrzej Piotrowski – Sekretarz Gminy poinformował, że  w świetlicy środowiskowej w Posadzie 

Jaćmierskiej i w Odrzechowej zatrudnione  są dwie osoby  w ramach robót interwencyjnych, przy 

częściowym dofinansowaniu z  Powiatowego Urzędu Pracy  w  okresie   do 6 stycznia 2015 r.  Po tym 

terminie osoby te będą opłacane ze środków Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych , a od marca 2015 r. będzie składany nowy wniosek do Powiatowego Urzędu Pracy  

w Sanoku o dofinansowanie.  

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej odpowiedział Sołtysowi z Bażanówki, że Gmina  Zarszyn została 

wytypowana jako jedna z pięciu do wykonania światłowodów na terenie całej gminy - nie dokładając 

do tego ani złotówki. Inwestorem była firma ORANGE – dawniej Telekomunikacja Polska , a  firma 

która wygrała ten przetarg realizowała go w całości ze środków unijnych. Prace przy realizacji tego 

zadania szły dość opieszale  i w związku z tym część tych środków została obcięta. Stąd tez inwestorowi   

zabrakło ich na dokończenie  zadania  w Bażanówce , Posadzie  Jaćmierskiej. Następnie Wójt zaznaczył, 

że czynił już starania o dokończenie inwestycji i   jeszcze raz ponowi zapytanie o termin ukończenia. 

- Odnośnie dowozu młodzieży z Bażanówki do Gimnazjum w Długiem Wójt odpowiedział, że dla tej 

młodzieży kupowane są  bilety miesięczne w Firmie przewozowej w Sanoku   i  nie jest to dowóz tylko 

do szkoły. Trzeba będzie sprawdzić, czy młodzież  być może  samowolnie opuszcza autobus na 

wcześniejszym przystanku. Autobus zatrzymuje się również  przy szkole i tam powinni wysiadać. Temat 

ten zostanie zasygnalizowany przewoźnikowi poprzez  Dyrektora ZEAS.  

- Na zapytanie Radnego Cupryka odnośnie 3- krotnie droższych biletów z Odrzechowej Wójt 

odpowiedział , że podejmie próby  wyjaśnienia tej sprawy  u przewoźnika.  

- Przewodniczący Rady Pan Janusz Konieczny wyjaśnił Sołtysowi Żuchowskiemu ,że być może na 

przystanku za torami w Długiem wysiada młodzież dojeżdżająca do szkół w Rymanowie. Z tego co 
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zauważył,  gimnazjaliści  z Bażanówki wysiadają o godz. 7.05  przy szkole, ponadto nie zauważył 

większej nieobecności na lekcjach. Niemniej jednak temat ten jest do zaobserwowania.  

 

Ad. 13.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny w imieniu własnym jak i Wójta 

Gminy Pana Andrzeja Betleja złożył radnym i zaproszonym gościom serdeczne życzenia 

bożonarodzeniowe. Następnie odśpiewano kolędę  „Wśród nocnej ciszy” . Po jej odśpiewaniu  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny podziękował wszystkim zebranym  za 

aktywny udział w sesji. Następnie ogłosił  drugą sesję Rady Gminy Zarszyn  w bieżącej 

kadencji  za zamkniętą. 

 

Protokołowała:           Przewodniczący 

Irena Kasza        Rady Gminy Zarszyn 

         mgr Janusz Konieczny 

 

 

 

 


